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Naam Omschrijving Medewerkers Stand van zaken Startdatum Einddatum
M 2016-10, raadsbreed Apeldoorns Kanaal 20-8-2018 13:53:17:

verzoekt het college van burgemeester en wethouders om:

 1. alles in het werk te stellen om de Stuurgroep Veluwekroon en de
Provincie ertoe te bewegen om bij het alternatief van een vrije
doorvaarhoogte van 1.30 meter het resterende budget in te mogen
zetten om de brug aan de flessenbergerweg bij deze uitvoering te
betrekken en in te steken op een aanbesteding waarbij de
aannemers gevraagd wordt in de oplossing mee te denken ‘creatief
aanbesteden’ wat mogelijk onvoorziene mogelijkheden kan bieden
die bijdragen aan de recreatieve ontwikkeling in en rondom het
Apeldoorns kanaal;

1a. waarbij ook het beweegbaar maken van de bruggen als variant
wordt meegenomen;

1b. waarbij het financiële risico bij de deelnemende partijen
weggeorganiseerd wordt en dit vastgelegd wordt in de
aanbestedingsvoorwaarden;

1c. t.a.v. de exploitatie de risico’s tussen de partners te laten
verdelen;

    1. samen met andere stakeholders de recreatieve ontwikkeling op
en rondom het Apeldoorns kanaal uit te bouwen;

2a. concreet te maken wat reuring betekent voor de betrokken
partijen;

    1. samen met andere actoren (provincie, omliggende gemeenten,
ondernemers) een plan te ontwikkelen om recreatieve
(vaar)concepten te ontwikkelen die bijdragen aan de recreatieve
versterking van onze regio;

    2. samen met De Stuurgroep Veluwekroon een masterplan uit te
(laten) werken en hierover te rapporteren aan de raden gelijktijdig
met de aanbesteding en op basis van deze uitkomsten een gedegen
onderbouwd voorstel aan de raad voor te leggen met het oog op de
beheer- en onderhoudskosten;

    3. de raad mee te blijven nemen in de ontwikkelingen;

Portefeuillehouder:Wolbert Meijer 17-10-2019 15:34:40:
Het ophogen van de bruggen is op verzoek van de gemeente
Heerde doorgeschoven naar 2020. Daarbij zal ook bezien worden of
binnen het budget de bruggen (potentieel) beweegbaar kunnen
worden. Vanuit de provinciale regeling zal de gemeente zorg
moeten dragen voor een cofinanciering van 50%.

Provinciale Staten hebben in juli 2018 een positief besluit genomen
omtrent de toekenning van het budget voor de beleefbaarheid van
het Apeldoorns Kanaal. Een volgende stap is de ondertekening van
een overeenkomst met betrekking tot de uitvoering van het project.

Nu de ondertekening van de overeenkomst heeft plaatsgevonden,
moet voor de begrotingsbehandeling van 2020 een voorstel worden
gemaakt.

In de begroting 2020 is een bedrag van € 600.000,- aan
investeringsbudget opgenomen voor co-financiering om het
ophogen van de Kloosterbrug en de Flessenbergerbrug mogelijk te
maken.

3-10-2016

M 2017-05 raadsbreed Sportpark Molenbeek 29-8-2018 09:15:12:
verzoekt het college van burgemeester en wethouders om:

    1. de mogelijkheden te onderzoeken om de bestaande
erfpachtovereenkomst open te breken, met als doel, te komen tot
werkbare mogelijkheden om gebruik te maken van het sport
complex, passend in de huidige vorm van uitoefening van sport. Met
in achtneming van het zoveel mogelijk bepreken van overlast
inwoners binnen maatschappelijke aanvaardbare normen;

    2. dit traject in gezamenlijkheid met de verenigingen te
ondernemen;

    3.

uiterlijk 1 oktober de raad te informeren over de stand van zaken.

Portefeuillehouder:Jan Berkhoff 13-1-2020 08:24:45:
Als gemeente dienen we ieder jaar op grond van de
erfpachtovereenkomst een lijst van activiteiten die de verenigingen
organiseren in bij de stichting. De verenigingen geven deze
activiteiten aan ons door. Daarbij wordt aangegeven wanneer er
geluid wordt gebruikt. Dit gebruik van geluid is noodzakelijk voor de
verenigingen om hun activiteiten te organiseren. De reactie van de
stichting is over het algemeen dat er teveel activiteiten zijn ingediend
voor dat jaar en dat er geen goedkeuring wordt afgegeven. Daarbij
wordt dan ook gewezen op de boeteclausule in de overeenkomst. In
2019 heeft de stichting al enkele malen gemeld dat er in strijd met
de overeenkomst geluid is geconstateerd. Overigens is er geen
boete opgelegd. Er is de laatste tijd geen overleg geweest tussen
gemeente en stichting. Wel zal in het kader van de privatisering
aandacht worden geschonken over het hoe in de toekomst om te
gaan met de overeenkomst en het veilig stellen van de rechten van
de verenigingen m.b.t. hun opstallen etc. In de loop van 2020 hopen
we hierover duidelijkheid te hebben in overleg met de verenigingen.

8-5-2017



Rapportage: Clusters > 4.  Moties

26-3-2020 Pagina 2 van 4

M 2017-13 PvdA en D66/GL motie vlieghoogtes Lelystad Airport 20-8-2018 13:43:33:
Verzoekt het college:

1. alle mogelijkheden die tot hun beschikking staan aan te wenden
om de huidige voorgedragen routevarianten f te wijzen vanwege de
negatieve effecten van het liegverkeer van en naar Leystad Airport
op de leefbaarheid van woonkernen in gemeente Heerde en
omringende woonkernen in de buurgemeenten, alsmede op de
Veluwe;

2. om de samenwerking te blijven zoeken met andere gemeenten in
Overijssel en Gelderland die que ligging in een soortgelijke situatie
verkeren;

3. deze motie te delen met de gemeenteraden van de Provincies
Overijssel en Gelderland die que ligging in een soortgelijke situatie
verkeren;

4. deze motie te delen met Gedeputeerde Staten alsmede
Provinciale Staten Gelderland;

5. te onderzoeken of en welke mate de milieueffect rapportage
onvolledig is omdat over een grotere afstand op 1800 meter wordt
gevlogen dan oorspronkelijk voorzien. En wanneer er sprake is van
een onvolledigheid van het m.e.r., aansluiting te zoeken bij een
mogelijk kort geding dat Vliegveld Teuge en haar aandeelhouders
tegen de staat wil houden.

Portefeuillehouder:Wolbert Meijer 13-1-2020 12:10:52:
Middels memo ARI 2019-76 is de raad over de laatste stand van
zaken geïnformeerd.

Het bestuurlijk overleg met Elburg, Oldebroek en Hattem wordt
voortgezet. Het college blijft de raad op de hoogte houden van de
ontwikkelingen rond Lelystad Airport.

Aan de commissie Remkes is gevraagd om met een advies te
komen over de uitstoot van vliegverkeer. Dat rapport is nog niet
verschenen. Ook het ontwerp van de Luchtvaartnota 2020-2050 is
nog niet verschenen.

9-10-2017

M 2018-03.2, raadsbreed, Multifunctionele accommodatie in
Wapenveld

20-12-2018 12:29:36:
Verzoekt het college om:

    1. met een kleine werkbare werkgroep van gemeente en
betrokken organisatie vanuit Wapenveld, het uitvoeringsplan te
maken voor de realisatie van een multifunctionele accommodatie in
het centrum van Wapenveld;

    2. dit uitvoeringsplan te maken ten behoeve van de aanbieders
van algemene voorzieningen, inloop- en ontmoetingsplek,
bibliotheek en welzijnsarrangementen;

    3. daarvoor in gesprek te gaan met de verhuurders van bv de
leegstaande panden aan het vd Pollplein;

    4. in de totstandkoming van de perspectiefnota 2019 te voorzien
in een kaderstelling voor de ontwikkeling van huisvesting van de Hof
van Cramer en in de aanloop naar de begroting 2019 hiertoe met
een voorstel te komen;

    5. de commissie van 18 juni 2018 op de hoogte te stellen van de
verordeningen in het overleg, om tot een uitvoeringsplan te komen.

Portefeuillehouder:Jan Berkhoff 18-10-2019 08:00:17:
abcnova is, na een aanbestedingsprocedure, de partij die
bovenstaand onderzoek in opdracht van de gemeente uitvoert. Een
kerngroep bestaande uit vertegenwoordigers van de dorpsraad
Wapenveld, de huidige Hof van Cramer, Triada en de gemeente
begeleidt dit proces. Er is een Plan van Aanpak en de eerste
gesprekken hebben plaatsgevonden. De verwachting is dat het
onderzoek voor 1 januari 2020 is afgerond en dat vervolgens het
besluitvormingstraject zal plaatsvinden in het eerste kwartaal dan
wel begin van het tweede kwartaal van 2020.
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M 2018-05, D66/GL, integraal (fiancieel) beheer gemeentelijke
gebouwen

11-7-2018 14:09:38:
Verzoekt het college:

1. op korte termijn beleid te ontwikkelen en de raad hierin mee te
nemen, door:

2. toe te werken naar een Integraal Beheerplan Gebouwen. Met dit
plan wordt inzicht gegeven in de kwantiteit en kwaliteit van de
gemeentelijke vastgoed en op de wijze waarop het beheer en
ondergrond wordt uitgevoerd in meerjarenperspectief;

3. hierin ook het beleid tot verkoop of functieverandering  van bezit
via uitnodigingsplanologie of anderszins op te nemen;

4. in de financiële paragraaf van dit integraal beheerplan  gebouwen,
waar mogelijk de restwaardesystematiek zoals bij de Heerd. toe te
passen en

5. de financiële verordening hiertoe aan te passen en aan de raad
voor te leggen, zoals reeds in toegezegd bij de behandeling van e
vorige jaarstukken;

Portefeuillehouder:Yasemin Cegerek 13-11-2019 15:54:18:
Het bestaande beleid biedt voldoende basis om inzicht te geven hoe
dit binnen de gemeente geregeld is. Een voorbeeld hiervan is de
notitie Grondzaken. Een memo ARI wordt voorbereid waarbij op de
verschillende onderdelen van de motie wordt ingegaan.

9-7-2018

M 2019-03, CDA/PvdA/CU-SGP en D66/GL, opwekking duurzame
energie

4-3-2019 13:59:53:
Verzoekt het college:

1. naast het overleg m/b/t/ de Regionale energietransitie ook
afstemming te blijven zoeken met omliggende
gemeente/ketenpartners buiten de RES-regio;

2. in overleg te treden met de colleges van de buurgemeenten w.o.
Epe en Hattem en ketenpartners als het Waterschap en
Rijkswaterstaat voor afstemming van de gezamenlijke opgaaf;

3.met een voorstel te komen hoe onze inwoners betrokken worden
bij de invulling van deze grootschalige opgave;

4. de gemeenteraad periodiek over de voortgang te informeren.

Portefeuillehouder:Wolbert Meijer 9-1-2020 16:30:32:
In Cleantechregio verband wordt samengewerkt aan de RES
opgave. Hiervoor is de startnotitie in alle gemeenten aangenomen.

Het doel van de RES is juist om afstemming over grootschalige
opwek van energie te coördineren en gezamenlijk vorm te geven.
De samenwerking met Epe is hierin geborgd. Met onze andere
buurgemeenten (Hattem, Oldebroek, Olst-Wijhe) vindt ook
afstemming plaats. Met de eerste twee doormiddel van afstemming
in de regio Zwolle maar in later stadium ook op ambtelijk niveau als
er een eerste concept klaar is. Met Olst-Wijhe vindt zowel op
bestuurlijk als op ambtelijk niveau al overleg plaats. Dit gaat ook
specifiek om de rol van de IJsseldelta voor energie-opwek.

Ketenpartners krijgen door de samenwerking in de RES ook direct
een rol (netbeheer en waterschap zijn de vaste overlegpartners
hierin) en waar nodig is ook afstemming met partijen die specifiek
voor onze gemeente van toepassing zijn. De opzet van de RES is
bedoeld om dit soort dwarsverbanden direct al te leggen.

Inwoners krijgen de gelegenheid om in een vroeg stadium hun
eerste ideeën mee te geven over de opgave. Dit door middel van
een enquête, maar ook doordat de concept RES straks openstaat
voor inspraak. Let op dat de concept RES nog niet gaat om concrete
locaties, maar om globale gebieden en algemene principes. RES 1.0
is concreter en zal medio 2021 worden opgeleverd. In de
omgevingsvisie zal de RES een definitieve plek krijgen. De
omgevingsvisie wordt samen met onze inwoners en
maatschappelijke partijen opgesteld, dus daarin zal ook de
mogelijkheid bestaan om input te leveren.

18-2-2019

M 2019-05, VVD, PvdA en D66/GL, VNOG 11-4-2019 16:21:47:
Verzoek het college om:

1. in het overleg binnen het Algemeen Bestuur VNOG onze grote
zorgen en verontrusting over te brengen;

2. zorg te dragen dat onze raad per kwartaal geïnformeerd wordt
over de voortgang van het verbeterproces.

Portefeuillehouder:Jacqueline Koops-Scheele 9-1-2020 12:17:39:
Aan deze motie is en wordt uitvoering gegeven: de Burgemeester
heeft in het AB van de VNOG haar grote zorgen en verontrusting
overgebracht voor wat betreft de financiële situatie van de VNOG en
ervoor gepleit dat de raden per kwartaal op de hoogte wordt
gehouden over de voortgang van het verbeterproces.

25-3-2019 6-5-2019
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M 2019-06, raadsbreed, Actief tegengaan oplaten ballonnen 7-5-2019 15:51:09:
Verzoek het college om:

1. als college zelf het goede voorbeeld te geven door op door de
gemeente (mede) georganiseerde evenementen geen plastic of
latex ballonnen op te laten of uit te delen;

2. als voorschrift bij de evenementenvergunningen op te nemen dat
het niet is toegestaan om tijdens het evenement ballonnen op te
laten;

3. via een actief voorlichtingsbeleid het oplaten van ballonnen te
ontmoedigen bij evenementen waarvoor géén vergunning vanuit de
gemeente nodig is;

4. hierover actief te communiceren met bewoners en bedrijven in het
kader van milieu-, dierenwelzijn- en veiligheidsbeleid.

Portefeuillehouder:Jacqueline Koops-Scheele 9-1-2020 16:33:31:
In onze evenementenvergunningen wordt aangegeven dat het
oplaten van ballonnen en soortgelijke voorwerpen niet is toegestaan
bij evenementen. Bij gesprekken tussen de gemeentemedewerkers
en inwoners over feestelijke gelegenheden, bijvoorbeeld rondom
bruiloften, wordt dit ook meegegeven.  Aan bewustwording wordt
daarmee bij de meest voorkomende gevallen gewerkt. In de
herziening van de APV is de regel formeel opgenomen. Handhaving
van de regel is echter wel moeilijk voor elkaar te krijgen.

15-4-2019 27-5-2019

M 2019-08, raadsbreed, Inbreidingslocaties 20-6-2019 16:04:51:
Verzoekt het college om:

1. de vertaalslag van de evaluatie uitnodigingsbeleid daar waar
mogelijk en zo nodig op onderdelen eerder te maken en hiertoe een
concrete stip op de horizon te zetten;

2. in een eerdere fase de conceptplannen voor inbreidingslocaties in
de commissie Ruimte ter bespreking aan te bieden, en deze
conceptplannen aan te bieden op een informatieniveau dat het
mogelijk maakt met name de ruimtelijke inpassing goed te kunnen
beoordelen;

3. een voorstel voor beide punten te ontwikkelen (in overleg met de
griffier) en dit voor te leggen aan de raad.

Portefeuillehouder:Jan Berkhoff 16-1-2020 16:16:37:
Afstemmingsoverleg heeft plaatsgevonden tussen de griffie en de
organisatie. Voorgesteld wordt de onderwerpen te agenderen
binnen de lijn van de Omgevingswet/omgevingsvisie en vanuit de
nieuwe wet terug te redeneren icm de evaluatie
uitnodigingsplanologie en wat de Raadsleden aangeboden kan
worden. Dit wordt eerst met de klankbordgroep besproken.

17-6-2019 9-9-2019


